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Zastupnička inicijativa na sjednici 15.07.2019.

Direkciji za ceste KS

Podnosim inicijativu da se u centru Ilidže hitno obnovi horizontalna signalizacija , koja je toliko 
istrošena da  na pojedinim mjestima nema ni traga da je postojala. Dakle, na svim pješačkim 
prelazima u ul.Rustempašina od kružnog toka kod TC Sara do IV PU Ilidža .I na drugim lokacijama
situacija je slična ali je na ovim mjestima , zbog sigurnosti velikog broja turista i našigh građana, 
neophodno, hitno “iscrtavanje” horizontalne signalizacije.
Plan rekonstrukcije ove saobraćajnice nas ne amnestira od obaveze da se uradi horizontalna 
signalizacija.

Zastupnička pitanja na sjednici 15.07.2019.

1.Pitanje Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo

U kojoj fazi je implementacija Plana restruktuiranja zdravstvene djelatnosti i reorganizacija 
zdravstvenih ustanova u KS?
Plan je usvojila Sku.g. a na Skupštini KS za juli 2019.g.pština KS u prošlom sazivu, na 27.sjednici 
održanoj 27.04.2017.g.
Pitanja:
-Da li su nadležne institucije i organi proveli aktivnosti za realizaciju plana (ZZOKS, MZ KS, 
ZZJZKS i sve zdravstvene ustanove obuhvaćene planom).
-Da li je MZ KS pokrenulo inicijative i aktivnosti za izmjene i dopune zakonskih i podzakonskih 
propisa koji su u federalnoj nadležnosti?
-Da li je i koje ključne dokumente potrebne za funkcionisanje zdravstvenog sistema u KS donijelo 
MZ KS(Strategiju razvoja zdravstva KS, Strategiju i politiku razvoja javnog zdravstva, Put 
pacijenta kroz zdravstveni sistem, te kliničke puteve i vodilje potrebne za poboljšanje kvaliteta 
zdravstvenih usluga)

2.PitanjeMinistarstvu dzdravstva KS i Zavodu za javno zdravstvo KS

Studija o zdravstvenom stanju stanovništva , higijenskim prilikama i zdravstvenoj djelatnosti na 
području KS za 2018.g. sa prijedlogom mjera za poboljšanje stanja i higijenskih priloga na KS, 
planirana je za razmatranje naVladi KS za juni 2019.g. a na Skupštini KS za juli 2019.g.

Pitanje: U kojo je fazi izrade pomenuta studija i da li će se uskoro naći na dnevnom redu Skupštine 
KS?

3.Pitanje Ministarstvu zdravstva KS

U Budžetu KS za 2019. g. za preventivne programe i aktivnosti je planirano 250 000 KM.

Pitanje: Da li se krenulo sa preventivnim programima, koje aktivnosti su u toku, koji nivoi 
prevencije su planirani i koje zdravstvene ustanove su planirane za nosioce aktivnosti u 
preventivnim programima finansiranim iz ovog novca?

Sarajevo, 15.07.2019.g.                                         Zastupnica SDA 
                                                                              Smiljana Viteškić


